

Referat styremøte Oslo og Akershus Rytterkrets

Møtenummer: 1/2023

Dato: 26. april 2023

Tidspunkt: 20:00

Sted: Teams

Innkalt: Styret via OARK - Styret på Facebook

Til stede: Christian Kolstad, Geir Mosteid, Vilde Hedemark Valen-Sendstad, Ewelina Felicia Olsson, Maren Kinn, Kaja Marie Marstrander

Dagsorden:

1. Godkjenning av innkalling (Vedtak)

Innkallingen godkjennes. Bør sendes ut tidligere.

2. Gjennomgang av forrige referat (Orientering)

Det ble ikke lagt frem referat fra forrige offisielle styremøte. Det nye styret hadde et uoffisielt første møte onsdag 19.04.23, dette var for det meste for å bli kjent og orientere hverandre om status.

3. Økonomi (Orientering)

Kaja (kasserer) redegjør for rapporteringer og økonomisk status.

God oversikt over rapporteringer. Et punkt som må følges opp er å få uttalelse fra kontrollkomitéen til årsregnskapet.

Forslag fra Kaja vedrørende prokura: Fastsette to personer som skal signere, ikke bare styreleder.

Enstemmig vedtatt av styret: styreleder og ett styremedlem skal signere i fellesskap.

Bruk av midler så langt i 2023. OARK har midler som skal brukes ut mot klubbene og inn i sporten.

4. Post/e-post (Orientering)

Christian innleder. Skal vi bruke private e-postadresser eller skal vi se på en løsning for felles OARK-konto.

Kan fort bli uryddig å bruke private e-poster, men per nå har vi ikke en god løsning for felles OARK-konto.

Mangler en del dokumentasjon på ting som har skjedd tidligere. Det er vanskelig for det nye styret å finne frem til tidligere historikk når kommunikasjonen ser ut til å ha gått fra private e-postadresser.

Christian og Kaja tar på seg ansvaret for å finne en god løsning.

5. Synlighet (Orientering)

a. Informasjonsflyt mot klubb

b. Informasjonsflyt mot NRYF

Christian har sendt ut nyhetsbrev til alle klubbene. Dette skal vi fortsette med.

Vi er i en overgangsfase hvor nytt styre fremdeles mangler noen tilganger for å kunne ta over for avtroppende styre. Forventer at alt er overlevert i løpet av kort tid.

Det ble diskutert hvordan kretsen kan etablere et smidigere samarbeid med klubbene. Styret kom frem til at vi ønsker å sende ut et spørreskjema til klubbene for å kartlegge hva klubbene ønsker av OARK, og hva klubbene selv kan bidra med inn i kretsen.

Christian lager et forslag og legger det frem for resten av styret. Spørreskjemaet vil bli sendt ut sammen med neste nyhetsbrev.

OARK sin nettside, via forbundet, oppdateres fortløpende.

6. Info grensansvarlige (Orientering)

Christian orienterer om tilganger og roller. Vilde og Maren fikk tilgang til NRYFstevne i dag for å godkjenne sprang/dressur.

Det er sårbart å bare være én person på oppgavene. Det ble derfor bestemt at Kaja bistår Vilde i sprang, Ewelina bistår Maren i dressur.

Angående terminlister og årshjul - fremover bør fokuset være å etablere en bedre samarbeidsform og romsligere kommunikasjon. Informasjon til klubbene må ut tidligere i år (2023).

a. Grenansvarlig kjøring, feltritt etc. (Vedtak)

Det ble bestemt på styremøte at hver enkelt gren skal ha en ansvarlig person. Den ansvarlige personen skal bidra til å fremme grenen og aktivitetene. Vi ønsker å løfte frem og synliggjøre bredden i ryttersporten.

Distanse: Maren og Christian, *Feltritt:* Ewelina og Kaja, *Kjøring:* Geir og Vilde + Mikkel videreføres, *Voltige:* Per nå mangler det en ressursperson her.

7. Info FERD cupene (Orientering)

Ewelina orienterer om hva som har blitt gjennomført så langt. Frist 15. mai for rideskolecupen; frist 25. mai for comeback cup.

Maren lager vurderingsskjema for kvalifisering til FERD rideskolecup.

8. Hva har vi på lager? (Orientering)

a. Sløyfer

b. Dekken

c. Medaljer

Ewelina har tatt en runde og bekrefter at vi har en del. Hun tar ansvaret for å lage et bedre system for å holde oversikt.

Trenger flere dekken i større størrelser.

Det ble diskutert hvorvidt vi bør se etter andre avtaler for innkjøp av premier, eller om vi har en gunstig avtale med Horze allerede. Styret ser nærmere på dette.

9. Kretstreninger (Orientering/Vedtak)

a. Kriterier og hvordan vi fordeler innkommende søknader

Vi må sende ut ny informasjon om hvordan klubbene kan søke om støtte til å gjennomføre treninger.

Det ble foreslått å sette opp to frister, én på våren og én på høsten.

OARK bør også arrangere noe selv for å få samlet klubbene. Det har tidligere blitt holdt en OARK-cup. Styret var enige i at dette er noe vi bør klare å få til igjen.

10. Ressurspersoner (Orientering/Vedtak)

a. Info i forhold til ressurspersoner

b. Hvem kan vi knytte til oss?

Kretsen kan opprette egne utvalg/ressursteam. Et av spørsmålene i spørreskjemaet som skal ut til klubbene kan være knyttet til dette.

Se nærmere på klubblederkonferansen.

11. Eventuelt - meld gjerne inn på forhånd.

- Geir etterspør budsjettet for å sikre god nok oversikt over midlene vi har til rådighet. Kaja informerer om budsjett 2022 "Satsninger". Styret må gå over for å sørge for at alt som har blitt diskutert på dagens møte er i tråd med vedtatt budsjett.
- Maren ønsker å få en mer synlig koordinering av Grønt Kort kurs i kretsen. Christian informerer om at NRYF har sendt ut en e-post om at OARK må ha to GK-ansvarlige. Per i dag har vi bare én og må derfor finne en ekstra. Dette skal meldes til NRYF hvor de også skal godkjenne denne.

Ved neste styremøte skal blant annet teknisk personell være et punkt på dagsordenen. GK kan diskuteres videre der.

Maren Hillestad Kinn, referent